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Redactiewoord:
Het is volop zomer, velen vieren vakantie, iedereen op
zijn eigen manier. De eindredacteur is in het voorjaar
al weg geweest nu dus tijd om de Gängelproat voor
september samen te stellen.
 
In de afgelopen maanden zijn er binnen de
vereniging volop activiteiten geweest. Er werd volop
gewandeld bij de 62e Avondwandelvierdaagse, de
Door De Weekse Wandelingen en ook waren er weer
de zes Zomeravondwandelingen. In dit blad kijken wij
terug op deze evenementen.
 
Sommige leden stuurden verslagen in van
wandelingen die ze maakten, anderen laten ons
genieten van hun vakantiebelevenissen die ze in deze
periode maakten.
 
Jammer genoeg kwamen er geen verslagen van de
gelopen 4daagse wandelingen.
Zoals gebruikelijk werden diegenen die in de periode
augustus 2021 en juli 2022 één of meerdere
meerdaagse evenementen liepen in de bloemetjes
gezet. Lees met aandacht het verslag over deze
bijeenkomst.
 
In dit blad ook aandacht voor het nieuws van het
bestuur en/of commissies. Bij dit nieuws volop
aandacht voor de toekomst van de vereniging
waaronder uiteraard ook de verenigingsagenda voor
de laatste maanden van het jaar 2022……..ja zeker
de tijd gaat snel!!
 
De redactie wenst u veel leesplezier met dit blad.
 
De volgende uitgave van ons clubblad Gängelproat
verschijnt medio december.
 
Kopie voor dit blad  graag voor 15 november 2022,
liefst digitaal aanleveren.
Mailen naar redactie@wkdio.nl.

Tombola - Tombola - Tombola
Geachte Lezers,
 
Wij van de Tombola zijn op zoek naar versterking die
ons wil/kan helpen met de
St.Nicolaasverloting op 27 en 28 november.
 
Groetjes Gerrie, Gerda en Trees.
 
Opgave en vragen bij   trees.ten.hagen@home.nl
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Van de bestuurstafel:
In de afgelopen periode zijn we als bestuur één keer bij elkaar geweest en was er op 23 mei de algemene
ledenvergadering (ALV). Zoals altijd wordt tijdens de ALV de samenstelling van de commissies vastgesteld.
 
De Redactie en PR commissie bestaat uit Hennie Horst (clubblad en pers) en Gerard van Tol (webmaster),
daarnaast ondersteunt Anny Hilderink Hennie met de redactie van het clubblad. Hennie Horst gaat als
redactielid door t/m de 55e jaargang, of met andere woorden per 1 januari 2024 hebben we een nieuw
redactielid of redactieleden nodig. Wil je weten wat dit inhoudt praat eens met Hennie.
Zonder redactie geen clubblad!
 
De Beheercommissie Gängelhuuske bestaat uit Pieter Hiemstra, Jo Kuiper, Hennie Horst, Mariëtte Pietersen
en Johan Ordelmans. Door het tussentijds terugtreden van Gerda Smit is men wel op zoek naar aanvulling
van de commissie. Denk hierbij b.v. aan het bemensen van de bar tijdens activiteiten in het clubhuis, het
onkruid vrijhouden van het Ben Goorhuisplein en de stoepen rondom het clubgebouw, het schoonhouden
van het gebouw en de inkoop van drank en etenswaren. Daarnaast de grote schoonmaak waarvoor in ieder
geval Anne van Adrichem en Thea Stortelder zich beschikbaar hebben gesteld, maar zoals gezegd
Vele handen maken licht werk dus wil je weten wat het inhoudt praat eens met één van de commissieleden.
 
De Commissie Wandelevenementen bestaat uit Benny Ter Huurne, Anny Hilderink, Thea Bouwhuis, Harry
Broekhuis, Theo Mentink, Wim Dammink en Ben Bosman, toegevoegd is Hugo de Pijper als vertegenwoordiger
namens het bestuur. Echter zij kunnen het niet alleen dus ontvangen jullie een oproep om te helpen bij de
wandelingen, geef je dan op om eens een keer te helpen.
 
De Commissie DoorDeWeekseWandelingen bestaat uit Anne van Adrichem, Hermien Haasewinkel, Dinant
te Kiefte, Tonnie Weegerink, Jenny de Pijper, Jo Kuiper, Hennie Horst, Jozef Klein Kiskamp, Harm van ’t Ende,
Mariëtte Pietersen en Hugo de Pijper. (namens bestuur). De commissie is zelf op zoek naar uitbreiding. Doordat
er 3 afstanden zijn en je eigenlijk 3 begeleiders per groep wilt hebben wil je voldoende commissieleden
hebben.
 
Het bestuur bestaat nu uit onze voorzitter Henk Heijman (herkozen voor 3 jaar), Jan Overbeek (ook herkozen),
Dirk Haan, Johan Ordelmans, Jenny de Pijper, Hugo de Pijper en onze penningmeester Hennie Klootwijk
(tevens (waarnemend) secretaris).
 
Huldigingen:
Na ruim 31 jaar lid te zijn van het bestuur werd afscheid genomen van Theo Mentink, de eerste jaren als
bestuurslid van de wandelkring Haaksbergen en naar een fusie in 1992 verder als bestuurslid van de
Wandelkring DIO Haaksbergen.
Annie Menkehorst werd op1 augustus 1997 lid van WK DIO en toen in september 1997 met de DDWW werd
begonnen liep zij mee, waarna zij in 1998 toetrad tot de commissie DDWW. Daarnaast was zij van 2001 t/m
2011 coördinator vervoer van de wandelingen waar we gezamenlijk heengingen.
 
Op 27 juni hadden we een bestuursvergadering maar tevens een uitgebreid overleg met Roel de Krijger,
manager ledenservice kWbn. Met ruim 200 leden zijn we in wandelland een redelijk grote vereniging maar
de laatste jaren verminderd het ledenaantal jaarlijks en hoe kunnen we dit keren.
Roel begon al met de vraag wat wil je als vereniging, wat wil je voor je leden doen, wil je alleen wandeltochten
organiseren, wil je leden hebben die hierbij helpen als vrijwilliger of wil je vrijwilligers hebben die helpen. Kijk
eens van buiten naar binnen, wat verwachten wandelaars van WK DIO. Ga je gewoon door zoals het nu
gaat met wellicht een verdere terugloop. Hoe zorgen we voor continuïteit samen met de leden. Hoe doen
andere verengingen dat (denk bv aan de HWU, Ambulare Wierden of DOS Barchem. Wat kan het plaatselijk
sportakkoord voor jouw als verenging betekenen. Genoeg stof om over na te denken.
 
Zijn onze doelstellingen uit de beleidsnota 2016-2020 nog actueel en haalbaar:

•   Een bloeiende vereniging zijn
•   Het zorgen voor een tevreden wandelaar
•   Een groei van het aantal deelnemers aan onze wandeltochten
•   Meer mensen aan het wandelen krijgen
•   Het activeren van vrijwilligers

 
Een tijdje uit beeld geweest is het benoemen van de nieuwe leden, dit gebeurt weer vanaf 2022.
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Nieuwe leden per 1 juli:
•   Carla Aalbrecht uit Beckum
•   Thijs Huting uit Enschede.

We wensen hen een lang en prettig verblijf toe bij onze vereniging
Anny Hilderink, ledenadministratie.
 
Heeft u nog nooit een email gehad in naam van de WKDIO, dan is uw emailadres niet bij ons bekend of
beschikken wij nog over een verouderd adres. Voor 20% van onze leden geldt in ieder geval dat wij nog niet
in het bezit zijn van hun emailadres. Voor het drukken van de kosten zal het mooi zijn dat ook deze leden, als
zij wel een emailadres hebben, dit gaan doorgeven aan de ledenadministratie, ledenadmi@wkdio.nl.
 
Rabobank Clubsupport;
stem tussen 5 en 27 september op ons. Laat jullie stem niet verloren gaan.
 
Namens het bestuur,
Hennie Klootwijk
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Reckense klompenpad
Moederdag 2022 ‘Reckense klompenpad’ gelopen
Sinds we als wees door het leven gaan en met mijn
moeders die nooit niet echt moeder is geworden heeft
deze schrijvende jongeman geen zin de commerciële
activiteiten te ondersteunen. Ergo 8 mei begint
stralend en nodigt uit tot lichamelijke inspanningen.
Moeders verwennen doe ik al dagelijks.
 
Het ‘Reckense klompenpad’ heb ik al twee keer
gewandeld, beide keren met de verlenging tot 16 km.
Dus ga ik vandaag de normale route maar doen 10
km in 2 uurtjes. Ben ik om goed negenen weer thuis
voor een gezamenlijk bakje koffie en een klein
ontbijtje.
 
De start deze keer bij Rotering aan de grens met het
Oldenkotte. Met het idee dat de meeste mensen de
routes met de klok mee lopen, besluit ik om het juist
niet te doen. Eerst door het lange gras in de weiden
langs de Oldenkotseweg.

Na een oversteek weer gras en dan een opstapje en
volgt er een bospad.

 
Op de Loovelderweg rechts langs de oude kleigaten.
In de ijstijden, zo over een periode van miljoenen
jaren, is in de laatste ijstijd van 20.000 jaar geleden
een dik pak klei afgezet die hier aan de oppervlakte
komt. Handig die klei, mooi te gebruiken voor
dakpannen. Vandaar ook in deze buurt de Pan-
ovenweg. Tegenwoordig zijn de gaten van de
Loovelder Hengelsport vereniging. Bij Rotering is voor
3 euro een dagkaart te koop.

 
Langs de gaten komen we bij de woningen die
vroeger in gebruik waren bij de Inrichtingen. In 1913
is begonnen met de bouw van de diverse woningen
en paviljoens. Hier werden de TBS’sers van destijds
aan het werk gezet. Een ruw veengebied dat nog
ontgonnen moest worden was hun dagbesteding.
Het was een complete gemeenschap met kerk en
begraafplaats. Een kroeg hoorde niet bij de
heropvoeding, ik heb er hier op het terrein nog geen
gezien. Voor het geestelijk welzijn was er een kerk.
 

Omdat het nog lekker vroeg is en dus heerlijk rustig
lopen er nog reeën te grazen en rennen de hazen
door de weide. Genieten van de geur van pas
gemaaid gras, puur genieten.
 
Het dorp Rekken nadert, zandweg, landbouwgrond
en grote veestallen. De route gaat door het Christelijke
deel van Rekken. Langs de Antonius kerk en het
kerkhof op naar de stuw.
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De Berkel, eigenlijk een kort riviertje van Billerbeck tot
Zutphen slechts 110 km. Wandelend gaat het nu
stroomopwaarts, hier is de 70er jaren een zandvang
gerealiseerd. De eerste tientallen kilometers van de
oorsprong tot Vreden is het verval vrij veel, het zand
dat meekomt gaat zich hier ophopen omdat de
stroomsnelheid verminderd. Een kennis die dicht bij
rijwielverkoper Ten Brinke woont vertelde destijds wel
eens dat hun weides onder water hadden gestaan.
Een iets dat de laatste 40 jaar niet meer voorkomt.
Een schitterend stukje natuur.
 
Net voordat het rechtsaf gaat langs de beek verschijnt
nog een ree. Helaas zit “zij” op een soort schiereiland
met wat bosschage. Ree niet meer te zien, om
onnodige onrust te voorkomen toch maar verder
gaan zonder omkijken.

Iets verder komen we bij het pontje. Helaas de wet
van Murphy geldt nog steeds. De reden om tegen de
klok in te lopen was…………. meestal ligt het pontje
dan aan deze kant maar Murphy geldt nog steeds.
Een mooi fietspad dat Rekken verbindt met Oldenkott
voert langs de noordelijke oever. Met het eindpunt in
zicht moeten we nog eenmaal de wei in. Langs ten
Brinkes aanleg voor de kano vaarders die achter
Ellewick te water gaan en hier hun eindpunt hebben.
 

Dan komen we weer aan de Oldenkotseweg en iets
verder staat de auto. Net geen 10 km en 1 uur en 50
minuten en een heerlijke wandeling in het
lentezonnetje. 
 
Deurtje 49

4-daagse Odoorn
Een dagje wandelen bij de Drentse4daagse in
Odoorn.
Na het opheffen van allerhande ‘stomme’
coronamaatregelen ging mijn aandacht uit naar de
Drentse wandel4daagse. Al 2 keer heb de 4 daagse
in Odoorn gedaan en het was er altijd goed geregeld,
dus eens serieus gedacht over die een derde keer
lopen.
Nadat de benzineprijs recordhoogtes bereikte en de
buren in Alstätte nog steeds hun beloofde 30 cent
korting niet waarmaakten, heb ik de plannen maar
in de koeling gelegd. Dan belt een week voor
Hemelvaart mijn maatje op: “Ik wil de vierde
wandeldag op zondag wel doen”. Niet te lang over
denken, gaan met die banaan. 
 
Zondag 29 mei om half acht onderweg naar het
schone Drenthe. Onze 20 km start om negen uur en
we moeten ook nog inschrijven. Bij het inschrijven blijkt
het niet druk te zijn dus een bakkie om te beginnen
gaat er wel in. De dame bij het inschrijven heeft het
over een 1300 deelnemers, mijns inziens aan het
aantal auto’s in de parkeerweide  te zien was het wel
eens drukker. Dus ook hier inflatie.
 
Onder een dik wolkendek waar zeker nog wel een
spetter uit zal vallen gaan we op weg. Al na ruim 3,5
km de eerste stempelpost met zowaar een muzikaal
onthaal. Een heus Shantykoor kraait uit volle borst.

Maar snel op naar de volgende post in Valthe. Langs
aardappelvelden en mais en natuurlijk ook door
stukken bos. We komen net op tijd in het bos, het
begint te miezeren, een klein buitje. Net voor Valthe
een bord met een verwijzing naar een stapel grote
stenen. Hier zijn ze er trots op, het is hun Hunebed.
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Het dorpshuis in Valthe wordt bemenst, zoals dit in de
juiste bewoordingen tegenwoordig moet, door de
plaatselijke jongelui.
Ik leg hun de stempelkaart voor met de woorden "Aan
het werk anders wordt het straks WW".
De koffie smaakt en een frisse jonge blom uit
Appelscha die na 3 x 30 en vandaag de 20 km loopt
verteld ons vol plezier hoe fijn ze het vindt om hier te
lopen. Het is haar eerste keer en ze is dol enthousiast.
 
Na deze pauze weer richting eerste stempelpost op
camping De Fruithof. Ook nu uitgestrekte aardappel
velden en wat mais. Hier geen boerderijen met
melkvee zoals bij ons in Haaksbergen. Maar de natuur
is er vol afwisseling door de bossen. Dan weer over de
camping waar het een stuk rustiger is dan
vanmorgen, de lang-weekend mensen zijn huiswaarts.
Dan realiseren we ons hoe groot het hier is. Een
camping van zelf een tentje is het niet meer, veel
kleine vaste sta-caravans zijn er de laatste jaren
geplaatst. Een strandje en water om te zwemmen,
een eind verder een binnenbad met twee water
glijbanen en restaurant met zaal.
 
Op internet wordt het aangeprezen door Capfun, een
grote organisatie. Maar in de kantine kraait nog
steeds het shantykoor. De koffie drinken we dus maar
op het terras.
 
Dan de laatste 6 km weer terug naar onze auto in
Odoorn. Net buiten de camping in het dorpje Klijndijk
zien we hun humor aan de bomen ‘Doe ons een lol,
hier geen drol’. Hondenbezitters zijn overal gelijk.

 
Ook hier weer aardappelen en nu een groot veld met
koolzaad. De zon ontbreekt, ergo de lekkere geur dus
ook. Hier gaan we rechtsaf het Valtherbos in.
Halverwege een gedenksteen ter nagedachtenis van
een schuilplaats voor joden uit de oorlog.
 

In de gerestaureerde hut een overzicht van de destijds
aanwezige vluchtelingen en hun helpers. Toch weer
eens een mooi moment om stil te staan en na te
denken over ons eigen goede leven, waar we vaak
ook weer niet zo tevreden over zijn.
Dan een mooi stuk route over bospaden en
doorgangetjes, slechte zandpaden en aan het eind
de straten van Odoorn. Voor de liefhebbers is er een
tochtje over de braderie met 500 meter verder de
intocht in ’t Klankholt, ons eindpunt.
Klanken van een imitatie André Hazes zanger
verwelkomen ons met wat tentjes van de patatboer
en andere soorten vette hap, voor de liefhebbers. En
plasje doen kan ook en dat kost hier slechts 50 cent.
 
Dan de kaart afstempelen en zien dan 20.8 km op de
GPS. We nemen nog een aangepaste verfrissing, we
hebben tenslotte een BOB nodig en zien weer onze
frisse blom bij ons aan tafel verschijnen. Nog steeds
enthousiast, het zet mij te denken, mijn maatje heeft
geen trouwring?
We hadden een mooie route, goed bepijld, Bekertje
koffie 2 euro. Maar ja, commerciële bedrijvigheid.
Kortom, bijna droog weer, niet te warm, niet zeuren
dus, prettig gewandeld.
 
Deurtje 49 en Laser 67
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Nieuws van de DDWW
De Door De Weekse Wandelingen zijn natuurlijk ook in de afgelopen drie maanden (mei, juni en juli) gehouden.
We zijn met het aantal wandelaars nog niet weer op de aantallen die we voor de coronaperiode hadden.
Maar we mogen niet mopperen met de aantallen die we nu weer mogen begroeten op de
donderdagmorgen.
 
In de maand mei waren er drie wandelingen met in totaal 183 wandelaars. Juni namen aan vijf wandelingen
257 lopers deel. De maand juli werd er vier keer een DDWW gehouden, hierbij gingen 211 wandelaars van
start. In totaal in de drie maanden dus 651.
In het vorige clubblad stonden de cijfers van de maanden februari, april en maart, samen hebben 1342
wandelaars gewandeld op de donderdagochtenden.
 
Inmiddels hebben we in de maand augustus ook al twee keer gelopen de cijfers hierover zullen in het volgende
nummer van onze Gängelproat worden gepubliceerd.
Onderstaande foto’s geven weer dat je tijdens de wandeling van alles kunt ontmoeten. Tijdens de tweede
donderdag in augustus werd ons pad in het Haaksbergerveen verspert door de herder met zijn schaapskudde.

25 jaar DDWW in september
25 jaar Door De Weekse Wandelingen in september
De eerste donderdagochtend wandelingen werd op gehouden op 25 september 1997. De commissie 55-
plus bestond toen uit vier mensen. Aan die eerste wandeling namen twaalf wandelaars deel, een week later
waren het al 27 personen. De deelname liep in de loop der jaren steeds meer op, er waren dagen dat er
meer dan honderd wandelaars aan de start verschenen. Na de coronaperiode is de deelname wel wat
afgenomen.
 
Vanaf het eerste jaar werd de start van de DDWW in september altijd gevierd. Op 24 september 1998 werd
hier mee begonnen. We hebben in al die jaren op diverse locaties onze verjaardag gevierd. Samen fietsen,
koffie drinken en dan wandelen. De dag wordt dan met een drankje en buffet afgesloten.
 
De 25ste verjaardag wordt dit jaar gehouden op 29 september, die donderdagmorgen gaan we hopelijk
met een grote groep op pad naar……? Tja, voor de organisatie een weet voor jullie de vraag. Geef je zo
spoedig mogelijk op. Vraag donderdag ’s morgens om een opgave formulier.
 
Begeleiding
Bij de start van de Door De Weekse Wandelingen waren er vier begeleiders. In de loop der jaren kwamen er
steeds meer begeleiders of beter gezegd commissieleden. De commissie telt 13 leden, die ook naast de
begeleiding andere taken hebben zoals samenstellen routes, administratie en koffieverzorging.
Soms moeten begeleiders afhaken van wege gezondheid. In mei hebben we afscheid genomen van Annie
Menkehorst, zij was sinds begin 1998 al een actieve begeleider. Gelukkig hebben we in de persoon van Ans
Wichers Schreurs een goede opvolger gevonden.
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Vierdaagse lopers in de bloemen
Zoals al vele jaren gebruikelijk is binnen de
Wandelkring DIO Haaksbergen werden lopers, die
afgelopen jaar deelnamen aan een van de vele
Vierdaagse wandelingen die in ons land worden
georganiseerd, zaterdagmiddag na de Vierdaagse
van Nijmegen ontvangen
 
Zaterdag 23 juli kwamen de wandelaars die in de
periode augustus 2021 en juli 2022 een of meerder
vierdaagsen liepen ontvangen in het Gängelhuuske
en in de bloemen gezet. Een traditie die al sinds de
jaren zeventig bij onze vereniging plaats vindt.
 
Als we de cijfers van de gehouden 4daagse
evenementen zien zijn deze allemaal beduidend
minder dan voor de coronatijd. Dit was ook te zien bij
de ontvangst van de deelnemers vanuit Haaksbergen.
In het verleden was het Gängelhuuske vaak bomvol
met de deelnemers en familie. Dit jaar waren er zestien
wandelaars met wat familie aanwezig.
 
Huldiging
Dirk Haan, vicevoorzitter, feliciteerde de deelnemers
met hun geleverde prestatie. Hij had ook aandacht
voor diegene, die om wat voor reden dan ook een
Vierdaagse niet hebben kunnen volbrengen. Want
ook zij hadden de intentie om alles tot een goed einde
te volbrengen.
 
Speciaal aandacht was er voor diegene die hun
eerste Vierdaagse volbrachten: “Uit ervaring weet ik
dat het starten en hopelijk volbrengen van een eerste
vierdaagse de meeste inspanning vergt. Alles is
nieuw, vier dagen wandelen, vier dagen achtereen
meer dan 20 kilometer lopen. Lukt mij dat….natuurlijk,
goed voorbereid, veel getraind bij alle weersomstan
digheden en dan het grote moment van de eerste
vierdaagse. Het is dan ook fantastisch om te zien dat
er mensen onder ons zijn die het hebben aangedurfd.
Hen willen we dan ook graag als eerste onze
felicitaties overbrengen. Daarnaast willen wij hen en
ook diegene die al meerdere keren de uitdaging zijn
aangegaan als waardering van WKDIO een
bloemetje aanbieden”.
Hij sprak vervolgens over de toekomst en
veranderingen in de wandelsport: “Zijn er in de
komende tijd nog voldoende bestuurders en
vrijwilligers die de kar willen en kunnen trekken. Een
vraag die we ons allen moeten stellen en waar we
samen aan moeten werken. In het bestuur van WKDIO
en in de kWbn is hier veel aandacht voor. Het vinden
van goede bestuurders en vrijwilligers wordt steeds
moeilijker. We moeten blijven veranderen en moeten
mee met de huidige vraag en aanbod. Willen we met
zijn allen voort blijven bestaan dan zullen we
binnenkort een afslag moeten maken en die afslag
is niet door één bestuur te realiseren, dat moeten we
met zijn allen doen en blijven doen. Slagen wij met
ons allen hierin dan kunnen we hopelijk nog jaren
genieten van onze wandelsport.

En nog jaren genieten van de uitdagingen die we met
ons zelf aangaan”.
 
Namens het gemeentebestuur was de pas
benoemde wethouder van  o.a. sportzaken de heer
Pieter van Zwanenburg aanwezig. Hij feliciteerde de
lopers met hun prestatie, “Bewegen is goed voor een
mens. Het samenwerken is hierbij ook belangrijk
tussen organisaties waarbij uiteraard ook de
gemeente belangrijk is” stelde hij vast. “Het is mijn
eerste bezoek aan een vereniging na de benoeming
als wethouder in Haaksbergen. In het middaguur
wandel ik door Haaksbergen, zo ook deze week even
langs dit gebouw. Verwonderd was hij over het
gegeven dat deze club een perfect gebouw had
waar uit veel activiteiten plaats vonden.  “
 
Jubilarissen   
Tijdens deze feestelijke bijeenkomst waren ook de
verenigings -jubilarissen van 2020 en 2021
uitgenodigd. Iets wat normaal tijdens de Nieuwjaarsinstuif
gebeurd. Het bestuur had er voor gekozen om dit op
deze middag te doen.
 
Een vijftal leden gehuldigd die al geruime tijd lid van
de vereniging zijn. Zij werden ook toegesproken door
de vicevoorzitter Dirk Haan.
 
Naast hun lidmaatschap zetten zij zich ook in als
bestuurs- of commissielid of vrijwilliger bij de vele
evenementen die de WKDIO organiseert. 25 jaar lid 
waren Paulien en Henk Scheggetman (zij waren door
omstandigheden niet aanwezig), ook vijfentwintig
jaar lid is Wim Dammink. Pieter Hiemstra was 40 jaar
lid van de club. Hennie Horst was al 60 jaar lid 
hetgeen de wethouder deed opmerken of “zijn wieg
in dit gebouw had gestaan”.
 
Nadat de jubilarissen een herinneringsbord en
bloemen hadden ontvangen bleven de aanwezigen
nog geruime tijd onder het genot van een drankje en
hapje bijeen om na te praten over o.a. hun
wandelbelevenissen in de afgelopen periode en de
toekomst van de vereniging.
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4-daagse wandelaars
van links naar rechts: Jozef Klein Kiskamp, Ben Lubbersen, Rianne Maas, Ton en Marjan Bossewinkel,
Hennie Stockentree, Els ter Huurne, Riky Scharenborg, Gerard de Lange, Donny Meijerink, Yvon Badart,
Harry Groener, Dirk Haan, Kim ter Horst, Michel Koning, Maria Wielens

Jubilarissen op foto links
Hennie Horst, Wim Dammink, Pieter Hiemstra
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Agenda september – oktober – november – december 2022
DDWW is Door De Weekse Wandelingen
 
01 september Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
06 september Bespreking Stichting Kennedymars met vrijwilligers Kennedymars. Uitnodiging volgt nog. 
 
08 september Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine PC De Sterruiters, Onlandsweg 1, Haaksbergen.
 
15 september Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine Atletiek Vereniging, Sholtenhagenweg 39,
Haaksbergen.
 
16/17 september Internationale Twentse Kennedymars, www.kennedymarshaaksbergen.nl
 
21 september Vergadering Commissie Wandel Evenementen in het Gängelhuuske
 
22 september Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen
 
26 september Vergadering bestuur in het Gängelhuuske.
 
29 september 25e Verjaardag DDWW  fietstocht met verassingen, opgave verplicht. Start om 09.00 uur
vanaf het vertrek om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
02 oktober Klootschieten WKDIO en HWU. Zie elders in dit blad.
 
06 oktober Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine PC De Sterruiters, Onlandsweg 1, Haaksbergen.
 
06 oktober Vergadering Beheercommissie om 15.30 uur Gängelhuuske.
 
11 oktober Evaluatie vergadering Stichting Kennedymars over gehouden evenement 16/17 september in
het Gängelhuuske.
 
13 oktober Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
17 oktober Evaluatie vergadering Stichting Kennedymars met vrijwilligers over gehouden evenement 16/17
september in het Gängelhuuske.
 
20 oktober Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39,
Haaksbergen.
 
26 oktober Vergadering Commissie Wandel Evenementen in het Gängelhuuske
 
27 oktober Start om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen. Om 11.30 uur
vergadering Commissie DDWW.
 
29 oktober Feestavond in het kader 75 jarig bestaan van onze vereniging. Zie elders in dit blad.
 
03 november Start DDWW  om 09.00 uur vanaf de Kantine PC De Sterruiters, Onlandsweg 1, Haaksbergen.
 
07 november Vergadering bestuur in het Gängelhuuske.
 
10 november Start DDWW  om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
15 november Vergadering Stichting Kennedymars in het Gängelhuuske.
 
16 november Vergadering Commissie Wandel Evenementen in het Gängelhuuske.
 
17 november Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39,
Haaksbergen.
 
24 november Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
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26 en 27 november Sint Nicolaaswandeling: 30,20,15,10 en 5 km. Start: Sporthal De Els, Trompstraat 20,
Haaksbergen.
 
01 december Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine PC De Sterruiters, Onlandsweg 1, Haaksbergen
 
08 december Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
14 december Vergadering Commissie Wandel Evenementen in het Gängelhuuske.
 
15 december Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39,
Haaksbergen.
 
19 december Vergadering bestuur in het Gängelhuuske.
 
22 december Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
26 december Kerstwandeling 20,15,10 en 5 km. Start: Het Schuttershoes, Scholtenhagenweg 40 B,
Haaksbergen.
 
2023
05 januari Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen
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62e Avondwandelvierdaagse goed geslaagd
In de maand juni, de zomermaand, is altijd de Avondwandelvierdaagse. Deze vond dit jaar plaats van 13
tot en met 17 juni. Het kon of mocht weer na de coronaperiode. De Commissie Wandel Evenementen (CWE)
was druk met de voorbereidingen, routes uitzetten, vergunningen aanvragen, de scholen aanschrijven en
het samenstellen van het draaiboek. Theo was samen met Anny en Marleen druk met het inschrijven van de
deelnemers. Op 24 mei werd het draaiboek besproken met alle vrijwilligers. Met wat puzzelwerk was de CWE
er in geslaagd om de meeste posten ingevuld te krijgen met vrijwilligers, soms maar één persoon op plekken
waar eigenlijk wel twee personen zouden moeten staan. In de toekomst zullen we zeker moeten proberen
om meer vrijwilligers te krijgen bij onze wandelevenementen merkte de Commissie op.
De voorinschrijvingen verliepen goed, er schreven negen scholen in en ook een groep van het
Verpleegcentrum ‘het Wiedenhof’ kwam weer aan de start.
 
Maandag 13 juni
Vanaf 15.30 uur waren de vrijwilligers bezig om de route te bepijlen en het startterrein in te richten op het
schoolplein van basisschool Sint Bonifatius, startpunt. De starttenten stonden er en de vlaggen, spandoeken
en Beach flags wapperden, zoals altijd een kleurrijk gezicht.
 
Om 18.00 uur was het schoolplein vol met de deelnemers, veelal getooid in een shirt met het logo van hun
school er op. De vicevoorzitter Dirk Haan opende op tijd de 62e Avondwandelvierdaagse. Hij sprak een kort
welkomstwoord en wenste allen na twee jaar weer en fijne wandelweek toe. De organisatie was volgens hem
blij dat het weer mocht en dat bijna alle scholen zich weer aangemeld hadden.
 
Namens het gemeentebestuur was wethouder Jan-Herman Scholten aanwezig. Hij wenste de vele jeugdige
deelnemers succes en een fijne wandelweek toe door de prachtige natuur rondom Haaksbergen. Voor de
vele vrijwilligers zowel van de organisatie alsmede de begeleiders van de scholen was er een dankwoord
voor hun inzet.
 
De schoolgroepen hadden zich opgesteld bij de Beach flags met voor elke school een startnummer. Dit om
er voor te zorgen dat de wandelmeute in een keer de route opging. Als eerste startte de 10 km afstand, dan
de 5 km en als laatste mocht de 3 km vertrekken. Dirk Haan stuurde de groepen op weg. Na ongeveer drie
kwartier was het schoolplein leeg.
 
De route ging deze eerste wandelavond via het Grintenbosch en het Buurserzand. Natuurlijk ging men ook
langs het Winkelcentrum ‘De Veldmaat’. Hier kregen de deelnemers een gezonde appel aangeboden van
de gezamenlijke ondernemers.
 
Bij de finish draaide de Discotheek net als bij de
start gezellige achtergrondmuziek op het schoolplein.
Toen de deelnemers binnen waren ruimden de
vrijwilligers in een vlot tempo alles weer op.
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Dinsdag 14 juni
Om 15.30 uur stonden de vrijwilligers weer klaar bij de Pius X school om het startterrein in te richten. De
routeuitzetters waren al onderweg om de pijlen aan te brengen. Bij de school was het afsluiten van de
Molenstraat een probleem. Het verkeer werd nu via de Jordaansingel (de straat langs de school) geleid,
deze was normaal afgesloten hetgeen nu niet kon. De parkeerplaatsen langs de weg werden normaal
ingericht als fietsenstalling en dit was ook niet mogelijk. Gelukkig kwam de schooldirecteur met de oplossing
dat wij het terrein voor de gymzaal konden inrichten met de dranghekken als fietsenstalling. In een vlot tempo
werd dit en ook het startterrein ingericht.
 
Om 18.00 uur werd begonnen met de start voor de mooie route door het Volkspark Scholtenhagen en het
landgoed ‘het Lankheet’. Ook de Oostendorperwatermolen mocht uiteraard niet ontbreken in deze route.
De deelnemers werden deze avond getrakteerd op een door Jumbo gesponsorde lekkere donut, die er
uiteraard in ging als koek.
Bij de terugkomst van de wandelaars bracht de disco weer leuke achtergrondmuziek ten gehore. Iedereen
was op tijd binnen, nu nog opruimen, dit verliep snel, wandeldag twee zat erop.

 
Woensdag 15 juni
Deze dag is altijd erg rustig, veel scholen starten dan niet. Er hoeft bij het Gängelhuuske maar weinig ingericht
te worden. De startkaarten en eventuele dagkaarten worden in het clublokaal uitgegeven. Buiten de vlaggen
neerzetten, spandoeken op hangen en de straat dicht zetten. Ongeveer 400 wandelaars starten deze avond,
de disco draait er rustig op los. De groepen die willen starten kunnen vanavond als ze compleet zijn weg
gaan. De route gaat vanavond door de buurtschap Honesch en Haaksbergerveen. Onderweg staat ‘Albert
Hein’ met een kraampje, zij delen bananen uit aan de deelnemers.
Het opruimen gaat ook weer snel en de vrijwilligers kunnen na afloop in het clubgebouw genieten van een
lekker drankje. Op naar de donderdag.
 
Donderdag 16 juni
Het wandelgebeuren wordt vandaag opgeslagen bij Basisschool ‘Lös Hoes’ in de wijk Hassinkbrink. Het
opbouwen ging hier ook vlot, de vlaggen, Beach flags en spandoeken wapperden weer volop. Net als
voorgaande dagen is het prachtig wandelweer. Deze avond weer volop groepen (ruim 2000 lopers die weer
aan de start verschijnen). Om 18.00 uur begint Dirk Haan weer met starten van de groepen. Door een foute
routing en de smalle doorgang poortjes gaat het niet geheel vlekkeloos, soms wat gemopper van de
deelnemers maar iedereen kwam wel op tijd weg.
De route ging door de buurschap Stepelo en de wijk Hassinkbrink, hier mooie fietspaden met bruggetjes en
plantsoenen. Vanaf 19.30 uur komen de wandelaars weer terug. Een klein aantal heeft dan de 4daagse
volbracht en krijgen hun vierdaagse kruisje of cijfergespen uitgereikt. Alles opruimen en dan nog één
wandeldag te gaan.
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Vrijdag 17 juni
Om 15.00 uur wordt begonnen met de opbouw van het startterrein op het Marktplein. Op het markplein staan
vrijdag altijd wat kramen van marktondernemers. Dus moet hier een andere indeling worden gemaakt. Dit
lukt en de ondernemers gaan voor 17.30 uur weg zodat de jeugd dan het plein kan innemen. De starttijd
voor de verschillende afstanden is anders. Dirk begint met 17.45 uur met de 10 km., een half uur later vertrekt
de 5 km., als laatste start de 3 km om 18.45 uur. Dit gebeurt omdat we de intocht met muziek zoveel mogelijk
aaneengesloten willen houden.
 
De route gaat door het Buurserzand en de Veldmaat. De muziekkorpsen staan in de Kroonprins de wandelaars
op te wachten en verwelkomen ze met muziek. In drie groepen vertrekken de korpsen met achter zich een
grote schare wandelaars getooid met bloemen en zakken snoep. In de straten waar de stoet doorgaat zijn
veel toeschouwers aanwezig. Bij de finish staat ook veel publiek en de terrassen zitten vol. De deelnemers
ontvingen uiteraard ook hun vierdaagse kruisje en cijfergesp. Daarnaast kregen ze ook weer een bon voor
een lekker ijsje van ijssalon Menotti – eetsalon Menzing.
 
Op het marktplein worden de wandelaars opgewacht door de vicevoorzitter Dirk Haan van WKDIO en namens
het gemeentebestuur door wethouder Antoon Peppelman. Als alle korpsen binnen zijn worden vanaf het
bordes van het gemeentehuis de deelnemers toegesproken door Dirk. Hij stelde dat het wandelfestijn weer
bijzonder goed was geslaagd met een boven verwachte goed deelname. Er waren weinig problemen en
de weergoden waren ons goedgezind. Ook dit jaar wordt een deel van het inschrijfgeld besteed aan een
goed doel. Normaal wordt direct na afloop van het evenement de cheque uitgereikt aan de organisatie of
stichting. Omdat er vanavond niemand van stichting Jeugdreumafonds aanwezig kon zijn gebeurd dit
volgende week donderdag. In de plaatselijke pers kunt u dan lezen wat de opbrengst is.
 
De wethouder sprak ook kort, het gemeentebestuur vond de evenementen van DIO altijd geslaagd. Hij
bedankte de organisatie en vele vrijwilligers voor hun inzet om de mensen in beweging te houden.
 
De muziekkorpsen speelden nog enkele marsen en zo werd de 62e Avondwandelvierdaagse
 afgesloten………..op naar de 63e editie deze is van 5 t/m 9 juni 2023
 
Nadat de korpsen waren vetrokken werd in een rap tempo alles opgeruimd en naar de opslag gebracht.
Het ging bijzonder snel, om half tien zaten de vrijwilligers in een grote kring buiten bij het Gängelhuuske te
genieten van een heerlijk koel drankje en een broodje hamburger. Ook voor hen zat het evenement erop.
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Deelname Avondwandelvierdaagse WKDIO:
 
 

•   Record deelname in 2014 met 2436 personen
•   Geen avondvierdaagse in 2020 en 2021

Goed doel dit jaar Jeugdreuma
Al een aantal jaren is aan de Avondwandelvierdaagse een goed doel gekoppeld. Omdat het grootste deel
van de deelnemers de schooljeugd is wordt altijd gekozen voor een doel waarbij de jeugd voorop staat. In
het verleden waren deze goede doelen o. a. Jeugd diabetes, Wensambulance, KIKA, Stichting Hartekind en
JuNiMo.
 
Dit jaar zullen wij een deel van het inschrijfgeld ten goede laten komen aan de ‘Jeugdreuma vereniging
Nederland’. Deze vereniging brengt de jeugdige patiënten met jeugdreuma bij elkaar om samen beter met
deze ziekte om te kunnen gaan. Lotgenotencontact is belangrijk, men organiseert evenementen in een online
omgeving waar patiënten en/of hun verzorgers bij elkaar worden gestimuleerd ervaringen te delen.
Daarnaast is het doen van onderzoek naar het verbeteren van medicijnen ook een punt van aandacht
binnen de reumavereniging.
Omdat de regio Noord, waar onder Overijssel valt kon op slotavond van wandelfeest niet aanwezig kon zijn
werd de waarde cheque later uitgereikt. Donderdag 23 juni kwam een vertegenwoordiger van de regio Noord
naar het Gängelhuuske. Marieke Schoenmaker wisselde met enkele vertegenwoordigers van WKDIO uit wat
het doel was van de reuma vereniging en de WKDIO.
 
Na deze geanimeerde gespreken reikte Benny ter Huurne voorzitter van de Wandel  Evenementen Commissie
de cheque van 818 euro uit aan Marieke Schoenmaker.
 
Zij bedankte de organisatie, de vrijwilligers en ook de
deelnemers voor deze bijdrage die zeer welkom was
voor de onderzoeken die binnen de vereniging al
liepen.
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Zomeravondwandelingen
Zomeravondwandeling last van de warmte.
 
In de vakantieperiode werden weer zes zomeravond
wandelingen gehouden. De eerste wandeling werd
gestart op 13 juli vanaf Café Captain Jack in Buurse.
Heerlijk wandelweer, geen regen dit keer. De route
ging door het fraaie Buurserzand waar de heide
langzaam tot bloei kwam. Een mooi deelnemersaantal
van 92 wandelaars. Op het terras aan de beek was
het gezellig en bleef menigeen hangen.
 
De tweede week, 20 juli, werd gewandeld vanaf ons
clubgebouw het Gängelhuuske. Het was een
broeierige dag en er zat regen en onweer in de lucht.
Dit was aan de deelname ook te zien er kwamen
slechts 26 personen aan de start. Er viel wel een buitje
die avond maar het viel uiteindelijk nog wel mee.
 
Woensdag 27 juli, Camping Twente aan de rand van
Enschede en het Buurserzand. Zoals gebruikelijk was
het inschrijfbureau buiten op het terras, de mensen
die dit bemensten waren al vroeg op hun plaats. De
deelnemers konden mooi op tijd starten. De
Commissie Wandel Evenementen had vanaf de
kantine een fraaie route uitgezet. Het was mooi
wandelweer en 112 wandelaars genoten van de
prachtige natuur.

 
Een week later, 3 augustus, waren we gast bij
Camping Scholtenhagen in Haaksbergen. De
temperaturen waren extreem hoog ruim 30°. Er
wandelden 71 wandelaars door het Landgoed Het
Lankheet, altijd een prachtige afwisselend gebied.
 

Bij de vijfde wandeldag, 10 augustus, waren we weer
in Buurse. De route begon vanaf Pannenkoekenhuis
Erve de Hooge Esch. De 52 wandelaars liepen door
de ongerepte natuur van het Witteveen waarbij ze
ook de Schotse Hooglanders ontmoeten. Mindere
deelname (denken we), werd veroorzaakt door de
hitte die dag,, het begin van een hittegolf.

 
De laatste van deze reeks zomeravondwandelingen
was op 17 augustus vanuit Beckum.Het was mooi
wandelweer, wel erg vochtig in de lucht en dat werd
na een klein buitje ook niet minder. Ook nu had de
CWE een prachtige route uitgezet door ondermeer
Het Landgoed Twickel en langs de Hagmolenbeek.
Ook deze beek stond op diverse plekken droog. Via
het Kerkveldervoetpad, een prachtig slingerend pad,
kwamen we weer bij café Halfweg terug. Aantal
wandelaars 62. De serie van zes zomeravondwandelingen
zaten erop. In het overzicht het aantal deelnemers
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Wandelen in Nederland
We wilden 3 dagen gaan wandelen op de Utrechtse
heuvelrug en boekten een hotel in Woudenberg. Op
27 april vertrokken we richting de Utrechtse heuvelrug
om de eerste meters te maken in de bossen bij de
Pyramide van Austerlitz. Een mooie rustige wandeling
waarbij we de gele markering moesten volgen, maar
laten er nu 2 gele markeringen zijn en uiteraard kiezen
we de verkeerde, gelukkig met het routekaartje
kwamen we er al snel achter dat we verkeerd waren
en terug bij het beginpunt zagen we de juiste gele
markering. Ruim 6 kilometer gewandeld en 78
hoogtemeters mede dankzij de pyramide.

Hoe is de Pyramide van Austerlitz ontstaan:
In 1804 wordt generaal Marmont commandant van
zowel onze (Bataafse) als de Franse troepen. Hij
besluit dat een oefening ze tot een eenheid kan
smeden en heeft zijn oog daarvoor laten vallen op
een stukje heide tussen Woudenberg en Zeist. Er
ontstaat hier een enorm tentenkamp waarbij burgers
worden ingeschakeld om het enorme leger van
18.000 man te verzorgen. Dit is het begin van het dorp
Austerlitz. In de nazomer van 1804 besluit hij nog niet
terug te keren naar hun winteronderkomens en zoekt
manieren om zijn troepen bezig te houden. Hij geeft
hen opdracht om een piramide te bouwen van zand
en heideplaggen. Zo ontstond in slechts 27 dagen de
piramide van Marmont. Op 12 oktober 1804 vond de
feestelijke opening plaats en werd de piramide
overgedragen aan keizer Napoleon. Uiteraard
hoopte Marmont dat de piramide zijn naam zou
blijven dragen, echter doopte Koning Lodewijk
Bonaparte hem al na twee jaar om tot de ‘Pyramide
van Austerlit’ ter ere van de grote overwinning van
Napoleon, eind 1805, op de Oostenrijkse en Russische
legers bij Austerlitz (nu Slavkov in Tsjechië). Dit is de
reden dat de Franse schrijfwijze van het woord
piramide gehanteerd wordt voor de Pyramide van
Austerlitz. In 2007 is begonnen met restauratie en is
het trapprofiel opnieuw aangelegd maar nu met
graszoden, is de trap vernieuwd en het plateau
bovenop. Sinds juni 2008 is de pyramide weer
toegankelijk voor bezoekers.
 
Na deze wandeling reden we terug naar hotel
Schimmel in Woudenberg, een goed hotel met een
prima keuken, ruime kamers met nieuw meubilair
maar met een gedateerde badkamer

(Corona gooide roet in de renovatie hiervan). Omdat
we half pension hadden geboekt en dit op
Koningsdag niet mogelijk was kregen we bonnen voor
de proeverij die van 16 uur tot 22 uur zal duren met
daarbij livemuziek van een zanger en een shanty koor,
met ruim 400 bezoekers een leuke avond gehad.
 
De volgende dag vertrokken we richting Beesd om
daar een wandeling te doen rondom de Heerlijkheid
Mariënwaerdt. We hadden thuis al de route van de
wandelzoekpagina gehaald. De auto geparkeerd bij
de PR van Beesd. Het was een zeer mooie
afwisselende wandeling waarbij we langs de Linge,
over de Appeldijk en door de Notenlaan hebben
gewandeld.

De Appeldijk is vooral bekend van het feit dat aan
beide zijde appelbomen staan en we waren er mooi
op tijd want de bloesems bloeiden weelderig.

De Notenlaan bestaat uit een dubbele rij
notenbomen. Eigenlijk zouden we in het oogstseizoen
terug moeten komen omdat je dan alle appels waar
je vanaf de dijk bij kunt voor jezelf mag plukken en
vervolgens kun je dan in de notenlaan walnoten gaan
rapen. Ruim 11 kilometer gewandeld en weer met 78
hoogtemeters.

Het ontstaan van de Heerlijkheid Mariënwaerdt:
Vanaf de 12e eeuw was hier de norbertijnenabdij
Marienweerd (dit betekend ‘eiland van Maria’). De
abdij had veel bezittingen, waaronder 45 hoeven die
werden geleid door kanunniken van het klooster. Door
de ligging in een uithoek van Gelre en vlakbij de grens
met Holland was het klooster regelmatig het toneel
van strijd en plundering.
In 1734 kwam het gebied in handen van de familie
Van Bylandt en kreeg het de status van hoge
Heerlijkheid. De heer was de baas en kon zijn eigen
rechtspraak uitoefenen. In 1798 zijn de heerlijkheden
door de Franse bezetter afgeschaft maar nog steeds
zijn nakomelingen van de familie van Bylandt
eigenaar van het landgoed.
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De laatste wandeldag hebben we gewandeld in de
boswachterij Amerongen, een wandeling veelal door
bos en langs een paar heidevelden waar je uitzicht
hebt op de Betuwe. We besluiten de Galgenbergroute
te volgen. De Galgenberg maakt deel uit van de
stuwwal Utrechtse heuvelrug. De heuvel is 45 meter
hoog. In de prehistorie werden er op de zandflank
grafheuvels opgeworpen.

De heuvel is genoemd naar de galg die ooit op de
heuvel heeft gestaan. Op de heuvel staat nog een
stenen grenspaal met de tekst ‘Hooge Heerlijckheid
Amerongen Ginkel en Elst’ en ‘Jagdrecht’ met
erboven het wapen van Amerongen. 10 kilometer
gewandeld met 58 hoogtemeters.

Hennie en Lutske Klootwijk.
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Samen sterker. Dat is het idee van coöperatief bankieren.

Ga naar rabobank.nl/klantenservice of bel: (053) 488 58 85.

Welke vraag u ook heeft; via internet of telefoon regelt u gemakkelijk zelf de

meeste bankzaken. Of dat nu gaat over het doorgeven van een verhuizing of

bijvoorbeeld het terugboeken van een automatische incasso.

Via internet en telefoon regelt u meer dan u denkt.

waar en wanneer 
het u uitkomt.

Een nieuwe pas
kunnen aanvragen

Indien onbestelbaar:  

Wandelkring DIO Haaksbergen, Molenstraat 56, 7481 GN Haaksbergen


